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Zwracam siE z uprzejm4 proSb4 w imieniu mieszkairc6w
Woclawka o remont chodnika i jezdni na mo6cie stalowym im. Marszalka

Rydza-Smiglego.
JednoczeSnie proSba o stale monitorowanie obecnego stanu nawierzchni

mostu i chodnika z uwagi na bezpieczenstwo pieszych, rowerzyst6w
i kierowc6w innych pojazd6w. Nalezy r6wniez usuwa6 chwasty wyrastaj4ce

z boku jezdni i chodnika oraz zwrsal4ce galqzie krzew6w i drzew ptzy
chodniku.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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